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Zápis z 57. řádného jednání výkonného výboru České asociace stolního tenisu 

 
Datum: 20. 1. 2015 od 13:30 hodin, Strahov 
Přítomni: 
Z. Špaček – předseda VV, N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský – místopředsedové VV, Olga Kaucká – 

asistentka VV 
Hosté: Z. Jirásek – předseda DR 
 
       VV projednal: 

1) A zkontroloval úkoly z minulého zasedání VV ze dne 17. 12. 2014.  

2) Zbyněk Špaček představil Olgu Kauckou – asistentku VV. 

3) Vyslechl podrobnou zprávu J. Brothánka o plnění rozpočtu za rok 2014.  Rozpočet byl naplněn, 
zejména ze strany dotací MŠMT, které byly až na drobné výjimky (ze strany některých klubů) 
řádně vyúčtovány. Podařilo se včas čerpat částku 1.5 mil. CZK, kterou ČAST obdržela až ke 
konci roku (byť byl původní termín říjen).  

4) Rozpočet 2015, jeho struktury a změny. Dosud VV nemá ani jednu informaci z dotací od 
MŠMT. Návrh připraví J. Brothánek dle požadavků jednotlivých odborných komisí.  

5) Zprávu o vyúčtování dotací od TJ/SK z dotačních programů V. a IV. MŠMT – Neinvestiční 
dotace za rok 2014. Z programu V. MŠMT vyhlášeným VV pro SK/TJ je vše od klubů 
vyúčtováno. Pouze toto vyúčtování chybí od klubu TJ Severotuk Ústí nad Labem (nedodal 
vyúčtování ani 5 týdnů po termínu - hrubé porušení smlouvy). Krajské svazy splnily svou 
povinnost – dotace na podporu činnosti těchto svazů je kompletně vyúčtována. Z dotačního 
programu IV. – Provoz a údržba sportovních zařízení se klub TJ Vamberk příspěvku na provoz a 
údržbu sportovního zařízení dobrovolně vzdal.  

6) Možné termíny Konference, změnu stanov (dle novely OZ) a termíny pro Galavečer k 90. 
Výročí stolního tenisu v Československu.  

7) Vyhlášení ankety stolní tenista roku 2014, nejlepší talent roku, družstvo a trenér roku 2014 
proběhne 1. 3. 2015 v Hranicích na Moravě při MČR dospělých. Spuštění hlasování bude 
provedeno 22. 1. 2015 na stránkách Asociace, termín ukončení hlasování 20. 2. 2015. 

8) Zprávu Z. Špačka o informacích z ČUS. Zejména informoval o novelizovaném zákonu o sportu, 
který byl poslán do legislativní rady vlády. 15. 4. 2015 se bude konat Porada předsedů 
sportovních svazů, zúčastní se J. Brothánek a Z. Špaček. 23. 4. 2015 se předseda Z. Špaček 
zúčastní Pléna ČOV. Proběhla informace o novém loterijním zákonu, o novém dotačním 
programu III. MŠMT pro TJ/SK a o akreditačním systému pro EH v Baku. 

9) Zprávu Z. Jiráska ze schůze DR, které se zúčastnil i předseda ČAST. Z. Jirásek mimo jiné 
poděkoval J. Brothánkovi za přehledné vypracování Hospodaření za rok 2014. 

10)  Žádost  ČMKV na každoroční dotaci při činnost ČMKV a na možnost vybavení veteránů na ME 
v Tampere formou reprezentačních triček.  

11)  Zprávu předsedy ohledně turnaje Para Czech Open (září 2015 v Ostravě), kde ČAST vystupuje 
jako spolupořadatel společně s TJ Ostrava. Byla podepsána smlouva s TJ Ostrava a s ITTF. 

12)  Zprávu N. Endala o schůzi KVS. Na schůzi KVS proběhla diskuse o MSJ v Číně, a to především 
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na základě zpráv obou trenérů reprezentace.  KVS navrhne rodičům T. Polanského a D. 
Reitšpiese trénování ve Schwechatu. Dále pak větší metodickou podporu trenérů pro další 
období. Na základě zprávy ze schůze KVS VV rozhodl o počtech účastníků na MS a to 3 hráči + 
trenér, 3 hráčky + trenér, masér, vedoucí výpravy, delegát. 

13)  Projednal zprávu J. Brothánka k WJC 11. -15. 2. 2015 v Hodoníně, rozpis je schválený, 
přihlášeno 367 účastníků.  

14)  Zprávu N. Endala o internetových přenosech z MČR dospělých, live přenos bude z celého dne 
1. 3. 2015 zajišťovat firma Video studio – pan Urban.  

15)  Realizaci společného projektu s ČOV ,, Česko sportuje“ se společností Leemon. Proběhne 
poslední kontrola smlouvy. 

16)  VV se zabýval problematikou rozhodčích podle Soutěžního řádu čl. 322.01 a informoval o 
vyhlášení kontroly rozhodčích. 

 

VV vzal na vědomí: 

1) Ústní zprávu Z. Špačka (vedoucí výpravy) z MSJ (Čína, Šanghai). 

2) Zprávu Dozorčí rady z úst jejího předsedy Zdeňka Jiráska. 

3) Standardy k MČR mládeže. 

4) Informace N. Endala z dění v ETTU. 

5) Rozhodnutí Arbitrážní komise č. 1. ke stížnosti pana Martina Pluhaře na svolání konference 
kraje Vysočina včetně doporučení AK ke změně stanov ČAST ohledně nejasného svolávání 
konferencí krajských svazů. 

6) Informaci Z. Jiráska a Z. Špačka k Finále ČP za účasti hejtmana kraje pana Rozbořila a 
vedoucího ekonomického odboru Olomouckého kraje pana Juřeny. 

7) Zahájení finanční kontroly FÚ pro Prahu – Odboru kontroly dotací - na sekretariátu ČAST, 
zahájení byl přítomen J. Brothánek a Z. Špaček. 

8) Informaci N. Endala ohledně požadavků ČOV na EH v Baku (červen 2015) 

9) Zprávu P. Bohumského ze schůze STK (prosinec 2015) 

10) Dopis K. Neumannové ohledně projektu ,, Dual Career“ pro zajištění komplexní rozvojové 
péče úspěšným vrcholovým sportovcům v období jejich přechodu z aktivní sportovní kariéry 
do nové životní éry. ČAST má možnost navrhnout 1 až 2 reprezentanty.  

11) Informaci J. Brothánka o MČR dospělých v Hranicích na Moravě (27.2. -1. 3. 2015). 

12) Dopis p. Rozínka (SK Dobré) ohledně posuzování aktivních rozhodčích, který žádá VV o 
odpuštění pokuty. P. Bohumský podá obecné vysvětlení k tomuto problému. 

 

VV neschválil: 

1) Nový hrací hracího systému MČR dospělých dle návrhu STK. 

2) Svolání porady extraligy žen při MČR. Schůzka se dělat nebude, požadavky či změny se 
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provedou formou dotazníku na konci sezóny. 

 

VV schválil: 

 
1)  Právo startu na MČR dospělých v Hranicích na Moravě podle stejných zásad jako v roce 2014, 

ponechává se hrací systém z roku 2014.  
 

2) Schválil dne 19. 12. 2014 per rollam start hráče Jakuba Němečka ve finále ČP za klub SK 
Kotlářka Praha. 

3) Schválil odměnu pro trenéra Pavla Špačka za získání medaile na MEJ. 

4) Schválil k podpisu smlouvy na 1. pololetí 2015 pro SCM, RCM ve stejně výši jako ve 2. pololetí 
2014. 

5) Schválil vyhlášení dotačních podpor pro TJ/SK pro rok 2015 z programu V. MŠMT – Činnost 
sportovních svazů (bývalá Organizace sportu). 

6) Příspěvek ČMKV na vybavení na ME v Tampere pro 93 účastníků a účastnic formou 
reprezentačních triček a příspěvek na činnost ČMKV pro rok 2015 ve výši 40 tis. CZK. 

7) Nasazovací žebříčky ke dni 31. 12. 2014 a metodiku tvorby žebříčků na sezónu 2014/2015. N. 
Endal zajistí zveřejnění těchto žebříčků. 

8) Účast předsedy na finále ČP v Olomouci dne 19. - 20. 12. 2015, a to jako delegáta řídícího 
svazu. 

9) Schválil směrnici č.1/2015 o cestovních náhradách a stravném.  

10) Návrh rozpočtu KVS pro reprezentaci na rok 2015. 

 

VV uložil: 

1) J. Polednemu:  Zveřejnění výzvy na pořádání MČR mládeže na webových stránkách ČAST. 
  
T: 23. 1. 2015 
 

2) J. Brothánkovi: Žádost na MŠMT o prodloužení termínu – změny stanov v souvislosti se 
změnou OZ (převedení na spolky) a požadavkem souvisejících s investiční dotací (2 mikrobusy) 
v roce 2014. Důvodem je konání konference ČAST až začátkem června, kde se budou tyto 
nové stanovy schvalovat. 
 
T: 25. 1. 2015 

 
3) N. Endalovi : Zveřejnění žebříčků mužů a žen k 31. 12. 2014. 

 
T: 31. 1.2014 
  

4) N. Endalovi: Připravit plakety na vyhlášení ankety Stolní tenista roku. 
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 T: 14. 2. 2015 
 

5) N. Endalovi: Projednání připomínek VV k projektu ,, Česko sportuje“, zejména prezentace pro 
sponzory této akce. 
 
T: 30. 1. 2015 

 
5) J. Brothánkovi: Zajistit podepsání smlouvy mezi SKST Hodonín a ČAST na WJC 2015 dle 

dohodnutých podmínek, stejných jako v roce 2014. 
 
T: 31. 1. 2015 
 

6) P. Bohumskému : Zajistit změnu směrnice pro ředitele ligových soutěží na základě nové 
podoby řízení těchto soutěží. 
 
T: 31. 3. 2015 
 

7) Z. Špačkovi: Podepsat smlouvy s firmou Leemon na projekt „ Česko sportuje“ a na 
zabezpečení, údržbu a technickou podporu webových stránek ČAST. 
 
T: 31. 1. 2015 
 

8) J. Brothánkovi: Zajistit smlouvu s pořadatelem MČR dospělých v Hranicích na Moravě. 
 
T: 31. 1. 2015 
 

9) O. Kaucké: Zajistit koordinaci požadavků na schůze a školení v rámci MČR dospělých (zejména 
TMK). 
 
T: 14. 2. 2015 
 

10)  J. Brothánkovi: Zajistit vydání směrnice o cestovních náhradách a stravném. 
 

 
Jednání ukončeno 20. 1. 2015 v 18:30 hod. 

 

 

Příští zasedání VV: 12. 2. 2015 v 15 hod. Hodonín, 28.2.2015 v 10 hod. Hranice na Moravě. 

Zapsala: O. Kaucká 
Schválili: J. Brothánek, N. Endal, P. Bohumský, Z. Špaček 


